

Franckesche Stiftungen zu Halle

Brief von Johann Michael Metius an August Hermann Francke.

Metius, Johann Michael

Eisenach, 22.01.1721

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-55726](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-55726)

29. 12. 1721

D. Metius

Vir plurimum Reverende
Fautor atq. Patrone colendissime.

Tb. 27/E. 11. 28/E. 3.

298!

A 175

Ego dem doleo, quod nostrum commercium
literarium mea culpa hactenus sufflami,
natum fuit. Jam vero et mihi et aliis,
quos Scripta Tua magis magisque excitant,
congratular potissimum de eo, quod super
rimis rumor falsus deprehensus sit de mor-
te Tua, quam febris maligna intulerit.
Certus quidam amicus super literas, quas Vi-
dua beati praepositi Dn. Fiegenbaly de morte
mariti scripsit, adeo commotus fuit, ut
haec mea B. D. Fiegenbalyi posthumo
mittat s. o. imperiales, quorum curam habe-
bis, ut tradantur: Non opus est chirogra-
pho, Sufficit, Vir admodum Reverende

vel tribus verbis significare Te pecuniam
accepisse. Filia mea annos nata 11
et quod excurrit, jam fere biennium
Hanoviae in primis sub inspectione supremi
Concionatoris aulici Rever. Dni Menschen
vixit. Nostrae res ecclesiasticae nondum
videntur in melius mutatae. Avaritia et
ambitio in plurimis obsunt pessime.
Vale, nec me meosque, quos Tuus ardentissimus
presbys commendatissimos ^{volo} amare desine,
Ego quamdiu vixero, permansurus sum

Plurimum Reverendi Dom. T.

Jenae die 22. Jan. 1721.

Esmach

Cultor observantissimus
Joh. Michael Metius. Dr.